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دشمن همه ثروت خود را به کار بسته که امنیت کشور را از بین ببرد

رئیس قوه قضاییه امنیت کشور را یکی از مواهب الهی دانست و با تاکید بر لزوم هوشیاری مردم در برابر توطئه های دشمنان و تروریست ها گفت: باید قدر این امنیت را بدانیم و با هر گونه تهدید و توطئه 
با هوشــیاری مقابله کنیم. آیت الله صادق آملی لاریجانی در جلســه امروز مســئولان عالی قضایی با تاکید بر این که »دشمن همه امکانات و ثروت و تلاش خود را به کار بسته است که امنیت کشور ما را از 
بین ببرد« تلاش های نیروهای امنیتی، نظامی و انتظامی کشور در خنثی سازی این توطئه ها را قابل ستایش دانست و افزود: برخی کشورهای مرتجع منطقه و کشورهای سلطه تلاش می کنند کشور ما 

را نیز به سمت ناامنی ببرند و از این رو تروریست ها را تجهیز و به داخل کشور می فرستند؛ اما بحمدالله با هوشیاری مردم و تلاش خستگی ناپذیر نیروهای امنیتی تمام این توطئه ها خنثی شده است.  وی 
با اشاره به این که باید »تمام آنچه که برای تقویت توان دفاعی کشور لازم است انجام دهیم« و با تاکید بر ضرورت حفظ هوشیاری در مقابل ادعاها و توقعات غربی ها بویژه آمریکا گفت: پیش بینی ها 

و هشدارهای مقام معظم رهبری به خوبی نشان داد که مشکل آمریکایی ها بحث هسته ای کشور نیست و اگر در بحث هسته ای به توافقی برسیم آن وقت موضوع حقوق بشر به میان می آید؛ 
بعد به سراغ توان موشکی ایران می روند، وجود شورای نگهبان را نفی می کنند و در آخر هم چه بسا بگویند در این نظام کسانی باشند که ما می گوییم.

به جمع بندی نرسیده ایم
رئیس فراکسیون اصولگرایان مجلس نهم 
گفت: هنــوز به یک جمع بندی مشــخص 
برای معرفی یک چهــره واحد در انتخابات 
ریاست جمهوری نرسیده ایم ولی بررسی ها 
ادامه دارد. غلامعلی حدادعادل در خصوص 
اقدامات اصولگرایان برای انتخابات ریاست 

جمهوری سال آینده، اظهار کرد: مســاله انتخابات ریاست جمهوری یک 
آزمون مهم و یک ایستگاه حساس سیاسی است. نماینده پیشین مردم تهران 
در مجلس شورای اســلامی خاطرنشان کرد: اصولگرایان تلاش می کنند 
در این انتخابات به وظیفه شان نسبت به انقلاب عمل کنند، اما هنوز به یک 
جمع بندی مشــخص برای معرفی چهره واحد در انتخابات نرسیده ایم ولی 
بررســی ها ادامه دارد و باید منتظر نتیجه باشــیم. وی گفت: تجربه وحدتی 
که اصولگرایان در انتخابات سال 94 داشتند اگرچه به پیروزی منتهی نشد.

دریافت 100 سکه هدیه مختص من نبود
حمیدرضــا حاجــی بابایــی نماینــده مردم 
همــدان در مجلــس شــورای اســلامی 
درخصــوص اخبــار منتشــر شــده درباره 
دریافت 100 ســکه از رئیــس جمهوروقت 
در زمــان حضور در وزارت آموزش و پرورش 
گفت: در دولت دهم به عنوان نشان پاداش 

به برخی از وزیران هدایایی اهدا شد که بنده نیز مشمول پاداش 100 سکه 
شــدم که تنها این هدیه مختص به من نبود. وی تاکید کرد: بنده این 100 
ســکه را به نیم ســکه تبدیل و در بین همکاران خود تقســیم کردم. حاجی 
بابایی همچنین درمورد مســئله حقوق های نجومی خاطر نشان کرد: در 
پرونده بررســی حقوقهای غیرمتعارف باید این موضوع را در نظر بگیریم که 
این کار نباید وجهه سیاســی پیدا کند از این رو باید بر اساس ادله و اسناد در 

این راستا وارد عمل شد.

بی حجابی با پشتیبانی برخی ترویج می شود
حجت الاسلام والمسلمین مجتبی ذوالنور با 
اشاره به اینکه ترویج بی فرهنگی و بی حیایی 
با پشتیبانی برخی از مسئولان اتفاق می افتد، 
گفت: برخی  در دوران اصلاحات با پول مردم 
بــه جان عفاف و حجــاب افتادند و دختران 
برخی از این مسئولان پوشیدن کت و دامن 

و دوچرخه سواری را در این کشور باب کرده  و سعی در شکستن قبح مسائل 
دارنــد. ذوالنور با بیان اینکه برخی از مســئولان به آرمان های دینی خیانت 
می کنند، افزود: صدا وســیما در کنار زحمات بسیاری که می کشد،  مجری 
جوان مردی را به روی صحنه می آورد که ابروهای خود را اصلاح کرده، پس 
جوان با دیدن او چه کند؟ وی با اشاره به پوشش برخی از مجری های خانم، 
گفــت: در برنامه های ســیما اختلاط زن و مرد و بگــو و بخندهای آن ها به 

نمایش درمی آید،  که این امر الگویی برای جوانان می شود.

نگذاریم مردم باز هم 
به دنبال رابین هودها بروند

یک فعال سیاســی اصلاح طلب پیشنهاد کرد که در 
این شــرایط دولت روحانی سریع بجنبد و استراتژی 
دو شاخه ای را پیش ببرد؛ در مرحله اول شفاف سازی 
کند و در مرحله بعدی بایــد در بخش پنهان اقتصاد 
هم باید پاک ســازی کند چراکه امروز نشتی اقتصاد 
ایران زیاد است و پنهانکاری به تبهکاری اقتصادی 

منجر شده است.
ابراهیم اصغرزاده درباره انتشار فیش های حقوقی در 
فضــای مجازی با بیان اینکه انگیزه  اصولگرایان در 
پیگیری مســئله فیش ها محل تردید است و با توجه 
به ســابقه آنان بعید اســت، این حساسیت به خاطر 
مصالح کشــور باشد، عنوان داشــت: این ها   همان 
افرادی هستند که در ســال های ریاست جمهوری 
احمدی نژاد چشــم بر انحراف های مالی و اخلاقی 
دولت قبل بســتند و حساســیت امــروز آن ها برای 

بیت المال برای بسیاری از مردم قابل قبول نیست.
او نســبت به تبعات حقوق های بــالا در بخش های 
مدیریتی کشور هشــدار داد و گفت: بخش هایی از 
مدیران که ثروت خود را روز به روز افزایش می دهند 
پایــگاه طبقاتی خــود را از پایگاه بروکــرات به بورژوا 
انتقــال می دهند. مدیرانی که به قدرت دســت پیدا 
می کنند، بدون اینکه دولت از طبقه بورژوا استخدام 
کرده باشــد، به طبقه بــورژوا می روند. ایــن روند در 
سال های گذشته موجب شده ایران بهشت مدیران 

بساز و بفروش بشود.
عضو اسبق شورای شهر تهران افزود: نوک حمله ها 
در مســئله فیش های حقوقی فقط به ســمت دولت 
است در صورتی که در شهرداری و نهادهای عمومی 

غیر دولتی هم این اتفاق افتاده است.
اصغرزاده با اشــاره به گسســت فاصلــه دولت ملت 
گفت: البته این گسست فقط مربوط به دولت نیست 
و همه بخش های حاکمیت به نوعی در این مســئله 
دخیل هســتند و هم دولت و هم هر نهادهای دیگر 
که حساب های خود را پنهان می کنند، این گسست 

را افزایش خواهند داد.
او تاکید کــرد: چه حقوق هایی که بــه مدیران داده 
می شــود و چه مبالغی که به جنبش هــای خارج از 
کشور هدیه می شود و چه هزینه هایی که برای تبلیغ 
ایدئولوژی هــای خاص به صداوســیما و گروه های 
تبلیغی داده می شــود، باید شفاف ســازی شود تا بار 
دیگر اعتماد بین مردم و نهادهای حکومتی به وجود 
بیاید، چراکه اگر اعتماد بازسازی نشود مردم باز هم 

به دنبال رابین هود ها خواهند رفت.
این فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: ما امروز با طبقه 
مدیران ثروتمندی هستیم که نه از تولید بلکه از قدرت 
و رابطه و تصادف ثروتمند شده اند که مثلا چون دختر 
یک وزیر بوده اســت، به مناسب بالا و به ثروت های 
نجومی دســت پیدا کرده اســت و این ثروت اندوزی 
ســلب مالکیت از مردم پایین دســتی است. در عین 
حــال مــردم ضعیف روز بــه روز دستاشــان تنگ تر 
می شود و کارگران حقوقشان معوّق می شود و بعد از 
اعتراض شلاق می خورند و از اتحادیه مناسب برای 
حمایت از حقوقشــان برخوردار نیستند. حال چطور 
ایــن مردم با مدیران حقوق میلیونــی ارتباط برخورد 
کنند؟ این شکاف بی اعتمادی بین حکومت و مردم 

را به وجود می آورد.
اصغرزاده پیشنهاد کرد در این شرایط دولت روحانی 
ســریع بجنبد و استراتژی دو شاخه ای را پیش ببرد؛ 
در مرحله اول شفاف ســازی کنــد و در مرحله بعدی 
باید در بخش پنهان اقتصاد هم باید پاک سازی کند. 
امروز نشتی اقتصاد ایران زیاد است و پنهان کاری به 

تبهکاری اقتصادی منجر شده است.

خبر آنلاین نوشت: کمپین انتخاباتی احمدی نژاد با حلقه ای از مردان پرحاشیه
برنامه های انتخاباتی برای نشستن بر کرسی ریاست جمهوری کلید خورده است، اگرچه بیشتر فعالیت ها پشت پرده است اما فعالیت های 

انتخاباتی یکی از کاندیداهای سال 96 عیان شده است.

نامه نیوز نوشت: احمدی نژاد در مسیر هاشمی؟
احمدی نژاد با اجرای این مدل به دنبال آن است تا از خود یک شخصیت راهنما و زعیم نشان دهد و بگوید در هر شرایطی در صحنه 

سیاست ایران تاثیر گذار و سرنوشت ساز است.

پارس نیوز نوشت: آیا دولت پروژه برجام منطقه ای را کلید زده است؟
انفعال وزارت خارجه در ماجرای نشست منافقین اما لکه تاریک دیگری بر پرونده دولت یازدهم به شمار می آید. به راستی دلیل این همه 

انفعال و کرنش در مقابل آل سعود چیست؟ آیا دولت پروژه برجام منطقه ای را کلید زده است؟

افکار نیوز نوشت: پشت پرده یک طرح در مجلس
در حالی که نمایندگان به دنبال افزایش 150 درصدی حقوق خود هستند، اما ماجرا را وارونه جلوه داده و با منت گذاشتن سر مردم می 

گویند که به دنبال مقابله با حقوق های نجومی هستند.

عکس روزسایت نگار

مقامات جمهوری 
اسلامی ایران و 
بلغارستان روز دوشنبه 
در حضور اسحاق 
جهانگیری معاون اول 
رییس جمهوری و »بویکو 
بوریسف« نخست وزیر 
بلغارستان سه یادداشت 
تفاهم امضاء کردند.

خبرنامه
دوشــنبه 21 تیــر  مــاه 1395

برای حمایت از روحانی یک شرط مهم داریم
باهنر سلطان چای کشور است و پسرش لباس 1000 دلاری می پوشد

محمدرضا باهنر در نشســت خبری که صبح امروز )دوشــنبه( در خبرگزاری 
خبرآنلاین با حضور خبرنگاران برگزار شد به سوالا آن ها پاسخ داد. محمدرضا 
باهنر در این نشست خبری در رابطه با اظهارات اخیر جوانفکر مبنی بر عبور 
از روحانی در انتخابات 96 گفت: آقای جوانفکر خیلی وقت است که از آقای 
روحانــی عبور کرده اند؛ یعنی اصلا به آقای روحانی نرســیدند که بخواهند از 

ایشان عبور کنند.
باهنــر با بیان اینکه طبیعی اســت که هر حزبی نخواهد رقیبش در انتخابات 
رای بیــاورد بنابرایــن اظهارنظر آقــای جوانفکر در مورد عبــور از روحانی در 
انتخابــات 96 حرف تــازه و مهمی نیســت، اظهار کرد: البته ممکن اســت 
آقای جوانفکر به اصلاح طلبان توصیه کرده باشــند کــه در انتخابات 96 از 
روحانی عبور کنند و باید از خود ایشــان پرسید چون من منظور اصلی ایشان 

را متوجه نشدم.
این نماینده سابق مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه در فضای کلان 
مدیریتی کشــور در شــرایط فعلی نباید موضوع انتخابات مطرح شود افزود: 
از رســانه ها درخواســت می کنم  که به فضای انتخابات دامن نزنند چون در 
کشــور مشکلات جدی داریم که دولت و مجلس ظرف ماه های باقیمانده از 
عمر دولت یازدهم می توانند با همکاری هم در راســتای حل این مشــکلات 

گام های خوبی بردارند.
وی افزود: طبیعی اســت که در زمان انتخابات رقابت ها را آغاز خواهیم کرد 
و زمــان تصمیم گیری اصولگرایان به ویژه جبهه پیروان خط امام و رهبری و 

جامعه اســلامی مهندسین از دی ماه به بعد خواهد بود.
محمدرضا باهنر در مورد احتمال حمایت اصولگرایان از روحانی در انتخابات 
96 گفــت: شــرط حمایت مــا از دولت یازدهــم عملکرد دولــت در ماه های 
باقیمانده اســت و اینکه بتواند ظرف این مدت در مورد موضوعات اقتصادی 

موفقیت هایی کسب کند.
دبیرکل جامع اســلامی مهندســین در پاســخ به ســوالی در مورد اظهارات 
اخیر ســجادی مبنی بــر اینکه 30 نفر بــرای کاندیداتــوری اصولگرایان در 
انتخابات 96 در حال بررســی هســتند، گفت: اینکه در حال بررسی هستیم 
مغایرتــی با فعالیــت اصلی ما از دی ماه ندارد؛ یعنــی در حال حاضر افرادی 
که مطرح هســتند را بررســی می کنیم که حتی ممکن اســت آقای روحانی 
جزو آنها باشــد، اما اینکه از این لیســت 30 نفره در نهایت یک نفر از ســوی 
 اصولگرایــان تصمیم گیــری و اعــلام شــود قطعــا از دی ماه به بعــد اتفاق 

خواهد افتاد.
وی در مورد احتمال حمایت اصولگرایان از کاندیداتوری احمدی نژاد گفت: 

مگر آقای احمدی نژاد می خواهند کاندید شوند؟
دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری در ادامه در پاســخ به سوالی در مورد 
احتمــال حضور جلیلی در انتخابــات 96 و واکنش اصولگرایان گفت: برای 
انتخابات 96 هر کســی با هر مکتبی اعلام آمادگی کند ما استقبال خواهیم 
کــرد، اما اگر فردی خود را با عنوان اصلاح طلبی برای انتخابات معرفی کند 
ضمن اســتقبال از حضــورش از او حمایت نخواهیم کــرد، اما اگر فردی به 
عنوان کاندید اصولگرایی مطرح شــود به عنوان یکی از افرادی که در لیست 

اصولگرایان مطرح است مورد بررسی قرار خواهد گرفت، اما شرط این است 
کــه همه کاندیداهــای اصولگرایان در نهایت به یک نفر برســند. پس آقای 
جلیلی و هــر کس دیگری کــه در مجموع اصولگرایان مطرح باشــند مورد 

بررسی قرار خواهند گرفت.
باهنــر در پاســخ به ســوال دیگــری در مورد فیش هــای حقوقــی نجومی 
و تاثیــرات آن در جامعــه گفــت: هــر کار اداری و ســازمانی بــزرگ هــر از 
چندگاهــی ممکــن اســت بــا قانون شــکنی ها و ناهنجاری هایــی مواجــه 
 شــود و در مســاله فیش های حقوقــی آنچه اهمیــت دارد نحــوه برخورد با 

مساله است.
نماینده ســابق مجلس شورای اسلامی به تاثیر رسانه های مجازی در انتشار 
اخبار در جامعه اشــاره کرد و ادامه داد: در گذشــته یعنی در حدود 15 تا 20 
ســال پیش شایعاتی در مورد بنده در رسانه ها مطرح شد مبنی بر اینکه باهنر 
ســلطان چای کشور است و پسرش لباس 1000 دلاری می پوشد. اما در این 
موضوع زیاد حســاس نشــدیم در حالی که امروز فضاهای اطلاع رســانی و 
مجازی به قدری پرتوان  هســتند که می توانند از کاه کوه و از کوه کاه بســازند 
که از جهتی باعث برانگیختن انگیزه مســوولان در برخورد جدی و ســریع و 

روشن با مسائل می شود.

 این توطئه که بخواهند برجام را بر هم بزنند 
را قبول ندارم

دبیرکل جامع اســلامی مهندســین همچنین در پاســخ به ســوالی در مورد 
اظهارات صالحی مبنی بر اینکه در اجرای برجام توطئه هایی در کار اســت، 
گفت: فرآیند بررســی مذاکره و اجرای برجام همواره با حاشــیه هایی مواجه 
بوده، هســت و خواهد بود. اما باید دقت داشــته باشــیم که این گفت وگوها 
در عمل نوعی جنگ نرم جدی  اســت و طبیعی اســت کــه همه طرف های 
مذاکره بخواهند نفع بیشــتری ببرند و در مســیر مذاکرات نیز به دنبال منافع 

بیشتر باشند.
وی با اشــاره به اینکــه مقام معظم رهبری همواره هشــدار داده اند که طرف 
مذاکره قابل اعتماد نیست و نمی توان به حرف و امضایش اعتماد کرد، افزود: 
می تواند ســناریوهای مختلفی در اجرای برجام متصور باشــد و احساس من 
این اســت که ســناریوی نانوشــته ای بین 1+5 به وجود آمده اســت که بین 
خــود تقســیم کار کرده اند نقش بــد و یا خوب را بازی کنند پــس باید همواره 

هوشیاریمان را حفظ کنیم.
باهنر با تاکید بر اینکه معتقدم مجموعه برجام می تواند در اجرا، نتیجه برد برد 
داشــته باشــد، تصریح کرد: هر دو طرف مذاکره همین تحلیل را دارند وگرنه 
برجام را امضا نمی کردند اما در مســیر باید مراقب باشــیم که بازی تبدیل به 

برد باخت نشود.
دبیــرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری با اشــاره به اینکه بازی برد باخت با 
آمریکا و همدســتانش را از ســال 1342 و از زمان نهضت امام خمینی)ره( 
شــروع کرده ایم، گفت: مــا تجربه مبارزات جدی با اتــکا به قدرت ملی خود 
را داریــم و تــا به حال همواره ســود برده ایم پس اگر در برجــام هم بخواهند 

مذاکــرات برد بــرد را تبدیل به برد باخت کنند مطمئن باشــند که خودشــان 
ضرر خواهند کرد.

وی افــزود: ایــن توطئه که بخواهنــد برجام را برهم بزننــد را قبول ندارم اما 
 اینکــه بخواهنــد منافع خــود را افزون کننــد و زیان ما را بیشــتر قابل تصور 

است.

 کسانی در تهران رأی آوردند که 
در محل خود شناخته شده نیستند

نماینده سابق مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه در انتخابات مجلس 
دهم شــاهد فعالیت خوبی از ســوی احزاب بودیم، خاطرنشان کرد: شاهد 
بودیم که مردم به لیســت ها رای دادنــد و حتی برخی از افرادی که در تهران 
رای آوردند در محل خود شناخته شــده نیســتند. اما به طور کل اتفاق خوبی 

افتاد که تا تشــکیل حزب فراگیر نیز فاصله زیادی دارد.
وی با اشــاره به اینکه نتیجه انتخابات مجلس دهم نشان داد که لیست امید 
و اصلاح طلبان در مجلس فراکســیون اقلیت هستند در پاسخ به این سوال 
کــه بعضی هــا معتقدند مجلس دهم عیــار مطلوبی نــدارد و در بحران ها از 
پس حل مشــکلات بر نخواهد آمد، گفت: به عنوان کسی که هفت دوره در 
مجلــس بودم معتقدم به طور کلی هرچــه دوره نمایندگی افراد برای یک نفر 
تکرار شــود برای مجلس مفیدتر اســت. چراکه نمایندگی شــغلی است که تا 
افراد وارد آن نشــوند تصور درســت و دقیقی از آن ندارند و خیلی از آنهایی که 

نماینده می شوند بعد از مدتی پشیمان می شوند.
باهنر خاطرنشــان کرد: به طور متوســط در هر انتخابات دو سوم نمایندگان 
عوض می شــوند و من این را برای مجلس مفید نمی دانم که مجلس دهم با 
این مشــکل روبه رو اســت؛ البته جبهه پیروان و جامعه مهندسین همواره به 
نمایندگان کمک خواهند کرد تا با کمک دولت در راســتای تحقق مطالعات 

مردم گام بردارند.
دبیرکل جامع اسلامی مهندسین در مورد تشکیل فراکسیون سوم در مجلس 
نیز گفت: در ســاختار فعلی مجلس فراکسیون اصولگرایان و اصلاح طلبان 
وجود دارد و عده ای از نمایندگان مستقل هستند و حقشان این است که یک 
فراکســیون تشکیل دهند. اما به نظر من تشــکیل فراکسیون سوم به لحاظ 
فنــی به نفع مجلس نیســت چراکــه کارهای ائتلافی زمانبر اســت و انرژی 

زیادی صرف آن می شود.
وی در پاســخ به ســوال دیگری در مورد احتمال پیروزی دولت یازدهم برای 
انتخابات ســال 96 ریاست جمهوری گفت: تجربه نشان داده است  روسای 
کشــور مــا دو دوره ای هســتند و معمــولا دوره دوم بیــش از دوره اول رای 
می آورنــد اما با توجه بــه اینکه رای آقای روحانــی در دور اول به مرز نزدیک 
بــود اگر احیاناً کمتــر از دور اول رای بیاورد به معنای شکســت خواهد بود؛ 
بنابرایــن دولــت یازدهم بایــد در مــدت باقی مانده به موضــوع رونق و رکود 
بپردازد و احســاس رونق را در جامعــه ایجاد کند تا امیــد در جامعه به وجود 
 آیــد و معتقــدم در این صورت اســت که دولــت می توانــد در انتخابات آینده 

موفق باشد.


